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PROTOKÓŁ 

obrad XXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 29 grudnia 2016 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1103 

 

Ad. 1  Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XXVI zwyczajnej 

sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli 

radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, sołtysi oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 13 radnych, 

stwierdził qworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu). Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad. 

  

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji zwyczajnej Rady Miejskiej                   

w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu XXV sesji zwyczajnej. Radni nie 

wnieśli uwag do protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 12 - za, 1 – wstrzymujący się protokół XXV sesji 

zwyczajnej został przyjęty. 

  

Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a)  rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok; 

Inspektor ds. Promocji i Pozyskiwania Środków Pomocowych Gołębiewska-Kądziela A. 

poinformowała, że roczny program współpracy został napisany w oparciu o złożone wnioski 

do projektu budżetu gminy na 2017 r. przez organizacje pozarządowe. Odbyło się spotkanie z 

organizacjami pozarządowymi, które złożyły wnioski. Wnioski opiewały na kwotę 120 tys. zł. 

Środki finansowe przeznaczone w budżecie na realizację zadań publicznych to 62 tys. zł. 

Program współpracy był poddany konsultacjom społecznym, nie było żadnych zastrzeżeń co 

do proponowanego planu współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, radni podjęli uchwałę. 

  

b) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2016-2022; 

Gołębiewska-Kądziela A. poinformowała, że Strategia wynika z ustawy o pomocy 

społecznej i jej podjęcie jest obligatoryjne dla gmin. Taki dokument został przyjęty na lata 

2008-2015. Proponowana Strategia jest aktualizacją tego dokumentu. Przy jej tworzeniu 

zorganizowano warsztaty, mieszkańcy mogli się wypowiedzieć na temat proponowanej 

Strategii również poprzez ankiety. W proponowanej Strategii zaktualizowano również dane 

demograficzne dotyczące gminy. Powyższy projekt został również poddany konsultacjom 

społecznym.   

 Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, 1 – wstrzymujący się radni podjęli 

uchwałę.  

 

c) zniesienia form ochrony z drzew uznanych za pomniki przyrody;  

Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Smoliński M. poinformował, że celem 

podjęcia uchwały jest zniesienie form ochrony z 4 drzew rosnących w pasie drogi przy ul. 

Mazowieckiej w Miłakowie. Przeprowadzona w 2016 r. ekspertyza ujawniła, że drzewa te 

zagrażają bezpieczeństwu bezpośrednich mieszkańców. Żeby była możliwość dokonania 

wycinki tych drzew niezbędne jest podjęcie przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały został 

uzgodniony z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska i została wydana zgoda na usunięcie 



3 
 

tych drzew.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za radni podjęli uchwałę.  

 

d) przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych w obrębie 

pomników przyrody; 

Kierownik RGT poinformował, że przy poprzedniej uchwale w roku 2016 nie zostały ujęte 

wszystkie drzewa, w związku z tym niezbędne jest przyjęcie proponowanej uchwały, co 

pozwoli na dokonanie zabiegów pielęgnacyjnych na drzewach rosnących poza terenem 

zabudowanym.  

Proć R. zapytał czy zabiegi pielęgnacyjne będą wykonywane na wszystkich drzewach 

rosnących aż do lasu.  

Kierownik RGT odpowiedział, że drzewa zostaną wytypowane bo gminy nie będzie stać na 

wykonanie zabiegów pielęgnacyjnych na wszystkich drzewach.  

Dubis M. zapytał czy został już wybrany profesjonalny wykonawca i termin wykonania 

zabiegów pielęgnacyjnych.  

Kierownik RGT odpowiedział, że nie został. Wykonawca musi posiadać uprawnienia do 

pracy na wysokości.   

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do 

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 13 – za, radni podjęli uchwałę. 

  

e) zasad sprzedaży lokali i budynków mieszkalnych, będących w zasobie Gminy 

Miłakowo oraz udzielenia bonifikat od ceny sprzedaży na rzecz najemców lokali i 

budynków mieszkalnych; 

Kierownik RGT poinformował, że Rada Miejska w Miłakowie we wrześniu 2015 r. ustaliła 

zasady sprzedaży lokali i budynków mieszkalnych będących w zasobie Gminy Miłakowo. 

Obecny projekt koryguje powyższą uchwałę w dwóch zakresach. Dotyczy to zniżek przy 

wykupie lokali mieszkalnych. Drugą zmianą jest zmiana oprocentowania przy sprzedaży na 

raty. Kolejną zmianą jest uchylenie uchwały w sprawie sprzedaży mieszkania w hotelu po 
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pani F. Ówcześnie sprzedaż miała się odbyć w trybie przetargowym. Jednakże obecni 

najemcy to osoby niepełnosprawne posiadające orzeczenia, Burmistrz zdecydował przekazać 

to mieszkanie w trybie najmu lokalu komunalnego. Jest jeszcze zmiana wieku powstania 

dwóch lokali przy ul. Morąskiej z roku 1980 na rok 1900. W związku z tym następuje 

wysokość ulgi przy sprzedaży tych mieszkań.  

Przewodniczący Rady zapytał o ulgę przy sprzedaży lokalu w hotelu, który to numer 

uchylanej uchwały.  

Kierownik RGT odpowiedział, że to uchwała nr XI/64/2015 w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego z 29 września 2015 r.  

Jurczak D. zapytała jaką uchwałę uchylamy nr XI/95/2016. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że teraz odbywa się głosowanie uchwały, dyskusja 

była wcześniej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do 

głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 11 – za, 2 – wstrzymujące się, radni podjęli 

uchwałę. 

 

f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok.;  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Hurman M. przedstawił projekt planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie na 2017 r. (w załączeniu do protokołu). 

Poinformował, że w dniu 20 grudnia 2016 r. na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

przedstawiony plan pracy został przyjęty stosunkiem głosów 3 – za, 1 – przeciw.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, 1 – przeciw, radni podjęli uchwałę. 

 

g) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2016 r.; 

Skarbnik poinformowała, że zmiany dotyczą przesunięć, które wynikają z bieżącej 

weryfikacji i analizy wykonania budżetu na koniec roku. Następnie szczegółowo omówiła 

poszczególne zmiany.   

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 – za, 1 – wstrzymujący się, radni podjęli 

uchwałę. 
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5. Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z obecnych radnych chce złożyć interpelację. Nie 

było interpelacji.  

 

6. Zapytania, wolne wnioski; 

Dubis M. wystąpił z prośbą do Burmistrza aby na spotkaniach roboczych z Agencją 

Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa poruszyć sprawę złożonego wniosku o wycinkę 15 

świerków i żywopłoty, który znajduje się na działce Agencji. Przeszkadzają one                      

w dokończeniu zadania sołeckiego związanego z utworzeniem miejsca spotkań. Chodzi            

o rozplantowanie kruszywa zgromadzonego w miejscowości Ponary.  

Przewodniczący Rady wystąpił z zapytaniem dotyczącym bezpieczeństwa. Chodzi               

o skrzyżowanie ul. Warszawskiej, Kopernika, Okrężnej i Konopnickiej. Jest tam dość duży 

ruch pieszych. Czy istnieje możliwość wyznaczenia tam przejścia dla pieszych w węższej 

części ul. Konopnickiej. Czy Komisja Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego uznałaby 

konieczność zrobienia takiego przejścia.  

Kierownik RGT odpowiedział, że musiałaby się tym zająć Wojewódzka Komisja 

Bezpieczeństwa, gdyż jest to droga wojewódzka. Po drugiej stronie jest chodnik i w tym 

miejscu powinno odbywać się przejście.  

Kuszpit H. dodał, że podobna sytuacja ma miejsce przy skrzyżowaniu ul. Konopnickiej i ul. 

O. W. Włodyki.  

Proć R. dodał, że niebezpiecznie jest również na skrzyżowaniu ul. Mazowieckiej i ul. 

Młyńskiej. Należałoby odpowiednio oznakować to skrzyżowanie. Są tam wysokie skarpy, 

które utrudniają widoczność.  

Kierownik RGT odpowiedział, że przy skrzyżowaniu ul. Konopnickiej i O. W. Włodyki jest 

ograniczenie do 30 km/h, więc powinno być bezpiecznie.  

Burmistrz Gawryluk A. odniósł się do tematu bezpieczeństwa. Prowadził już rozmowy          

z Dyrektorem Oddziału Wojewódzkiego w Elblągu. Jest to specyficzne skrzyżowanie               

i wymaga rozwiązań, które będą bezpieczne. Zaproponował aby Przewodniczący Rady 

Mieszkańców wystąpił do urzędu z taką propozycją. Wtedy gmina wystąpi o przyśpieszenie 

tego tematu.   

W okresie między sesjami niewiele się działo, był to krótki okres. Burmistrz uczestniczył na 

spotkaniu opłatkowym u Marszałka w Olsztynie. W straży odbyło się Walne Zgromadzenie 

Czyste Środowisko na którym omawiano tematy związane z ogłoszeniem przetargów na 
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następne trzy lata odbioru odpadów komunalnych. Nie ma jeszcze ostatecznych decyzji, gdyż 

firmy, które przegrały przetargi mogą się odwołać. Odbyło się spotkanie kierownictwa urzędu 

w sprawie Programu Odnowy Wsi. Odbędą się spotkania z sołtysami w sprawie aktualizacji 

Programów Odnowy Wsi. Burmistrz poinformował o głównych dokonaniach gminy w 2016 r. 

Realizacja funduszu sołeckiego w znacznym stopniu poprawiła rozwój wsi. Powstały miejsca 

spotkań, wiaty. Mieszkańcy na Zebraniach Wiejskich sami decydowali o przeznaczeniu 

środków finansowych w ich sołectwach. Zrealizowano budowę sieci wodociągowej do 

miejscowości Raciszewo, przebudowano siec wodociągową w Boguchwałach. Opracowano 

dokumentację na sieć wodociągową do miejscowości Mysłaki, Nowe Mieczysławy                 

i Warkałki. Wykonano dokumentacje na budowę sieci sanitarnej Miłakowo-Książnik-

Boguchwały oraz na budowę sieci wodociągowej Miłakowo-Książnik. Podpisano 

porozumienie z Agencją Nieruchomości Rolnych w sprawie realizacji inwestycji Budowa 

kanalizacji sanitarnej Miłakowo-Stolno, obejmującej miejscowości Głodówko i Polkajny. 

Gmina Miłakowo wykona dokumentację a Agencja pokryje koszty realizacji przedmiotowej 

inwestycji. Gmina pozyskała od ANR kwotę 127 tys. zł na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Warny i Ponary wraz z likwidacją istniejących szamb. 

Zakończono budowę chodnika w ciągu ul. Chopina, zrobiono zatoki autobusowe przy ul. 

Szkolnej, wyremontowano chodnik przy ul. Konopnickiej. Koszt realizacji to 109 tys. zł. 

Zakończono również budowę chodnika w miejscowości Pityny. Koszt wykonania to 37 tys. 

zł. Materiały na budowę chodnika zostały przekazane przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Wykonano ostatni etap budowy chodnika w Boguchwałach. Podpisano umowę z Marszałkiem 

umowę na dofinansowanie utwardzenia nawierzchni drogi 151 N w Miłakowie oraz 

modernizację chodnika na Górnym Osiedlu w Miłakowie. Łączny koszt to 867 tys. zł. 

Wspólnie ze Starostwem Powiatowym została opracowana dokumentacja na remont ul. 

Daszyńskiego w Miłakowie. W 2017 r. planowana jest dalsza naprawa i budowa chodników 

w Miłakowie. Planowana jest dalsza rewitalizacja parku miejskiego w Miłakowie z placem 

zabaw i siłownią zewnętrzną. Realizowany jest program dofinansowania do usuwania 

azbestu. W roku obecnym azbest usunięto z 14 nieruchomości. W roku obecnym pozyskano 

dotację w kwocie 1 mln 100 tys. zł. na modernizację i wyposażenie Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego, przekwalifikowanie 17 nauczycieli oraz szeregu zajęć wyjazdowych               

i stacjonarnych dla dzieci. Doposażane są również jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Systematycznie rozbudowywane jest oświetlenie uliczne oraz monitoring. Gmina regularnie 

wspiera posterunek policji w Miłakowie, są również opłacane dodatkowe patrole policji.  

Burmistrz podziękował Wysokiej Radzie, sołtysom, kierownikom jednostek organizacyjnych 
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oraz pracownikom urzędu za współpracę, następnie złożył wszystkim obecnym na 

posiedzeniu życzenia noworoczne.     

Opoka Z. zapytał Burmistrza jaka firma wygrała przetarg na wywóz śmieci.  

Burmistrz odpowiedział, że ta firma przedstawiła rażąco niską cenę. To firma z Jonkowa.  

Przewodniczący Rady dodał, że są przypadki nierzetelności przy wywozie odpadów 

komunalnych. Była skarga na jedną z firm. Została ona ukarana grzywną w wysokości 50 tys. 

zł.  

Burmistrz dodał, że powodem było nieprzedstawienie harmonogramu wywozu śmieci. 

  

7. Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVI sesji 

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie.  

 

    Protokołował:                                                                     Przewodniczył: 

   wz. Podinspektora ds. Obsługi Rady                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

            (-) Wojciech Stani                                                              (-) Michał Boczulak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


